
KÉRDÉS 

 

Szemereyné Pataki Klaudia 
Polgármester Asszony részére 

 

 

 

 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

 

Az elmúlt időszakban rengeteg uniós pályázati pénz állt rendelkezésre útépítésre, 

kerékpárút építésre, főtér felújításra, stb., melyet mind a Duna Aszfalt Kft kivitelezett, 

ugyanis ezzel a céggel kötött keretszerződést Kecskemét Megyei Jogú Város 

Önkormányzata. 

1. Kérdésem, hogy a keretszerződésben szereplő határidőn belül mekkora 

összegű teljesítés történt a kivitelező részéről?  

2. Az így elkészült utak, terek burkolatának garanciális felülvizsgálata 

szabályszerűen történik-e?  

3. A Rákóczi út revitalizációjának egyik fontos tétele volt az útburkolat cseréje, 

melyet már több alkalommal javítottak is. Kérdésem, hogy miért nem 

vizsgáljuk meg, hogy mi okozza a folyamatosan keletkező hibákat? Miért nem 

élünk a garanciális igényünkkel?  

 

Kérem, hogy a kérdésekre adott választ a Közgyűlés következő ülésén tűzze 

napirendre.  

 

Kecskemét, 2017. május 17. 

   Tisztelettel: 

Király József s.k. 
képviselő 


